
Protokoll Distriktsmöte 2021-11-20 

Disponentvillan i Tidaholm 

1. Ordförande Agne Fröjd öppnade mötet och hälsade välkomna. Han lämnade sedan 
över ordet till Maivor Wänerås Persson. 

2. Upprop förrättades, se närvarolista. Bil 1 (Se nedan) 
3. Till justerare valdes Ingrid Nordquist. 

4. Dagordningen godkändes med tillägget att välja mötesordförande. Därefter valdes 
Maivor Wänerås Persson till mötesordförande. 

5. Föregående protokoll från digitalt Distrikts styrelsemöte 2021-06-05 lades till 
handlingarna efter rättelse av Ingrid Nordquist. Clara Lindhés namn lades till som 
studieombud, tillsammans med Eva Löfquist Beglert. 

6. Ekonomisk rapport. 

Barbro Wideström redogjorde kort för distriktets ekonomi. Fond 151,101:44 kr, 
Placeringskontot 816,656:27 kr, Föreningskontot 94.441:60 kr. Därtill kommer 250 000 kr 
som placerats i Förbundets fond. 

7. Budget för 2022. 
Beslöts anta budgeten för 2022.                                                                Bil 2 

8. Verksamhetsplanen för 2022. 
Verksamhetsplanen lästes upp av ordförande och gav upphov till konstruktiva diskussioner. 
Punkt tre förtydligades med tillägget: ”enligt 2020 års regelverk”. Mötet beslöt anta 
Verksamhetsplanen för 2022.                         Bil 3 

9. Sammanträdesdagar och platser för 2022. 
Sammanträdesdagarna fastställdes av mötet. Värd för Distriktsstyrelsemöte 12/2 blir 
Lidköping, för Distriktsmöte 10/9 Tidaholm och för Distriktsstyrelsemöte 19/11 Skövde. Det 
uppdrogs åt studieombud Eva Löfquist Beglert att undersöka lokal för Idé-och inspirationsdag 
och Distriktsårsmöte 23-24/4. Förslag gavs på Hellidens folkhögskola i Tidaholm och 
folkhögskolan i Axvall.                    Bil 4 

10. Inga skrivelser rapporterades. 
11. Agne Fröjd redogjorde för inkomna önskemål om kurser med fokus på teknik. 

Utbildning i distriktets guideväskor, kurs för hörselhjälpare riktad till 
lokalföreningarna och utbildning i hur vi testar hörselslingor och dess teknik. Ett eller 
flera av dessa kursmoment skulle kunna läggas i anslutning till Idé-och 
inspirationsdagen/Årsmötet. Agne kollar lite med ev. utbildare. 

12. Länsträff. Agne har en vision om en stor Skaraborgs träff för alla våra medlemmar. 
Den skulle i så fall förläggas till våren 2022 och på förslag kom Karlsholme upp som 
möjlig mötesplats. Mötet ställde sig positivt till idén och det talades om att bilda en 
arbetsgrupp med en medlem från varje lokalförening. 

13. Resor. 
Bengt Gereonsson har tidigare skickat ut inbjudan till en Sparesa till Polen. Det gäller 
5 dagar i februari. 

14. Rapporter. 
11. Agne, Eva och Ingrid rapporterade från det lokala Brukarrådet 3/11. Där 

diskuterades bl.a. processen för CI implantat, digitala vårdmöten där även 
anhöriga kan närvara, de omtalade uppladdningsbara hörapparatsbatterierna. 



12. Agne, Eva och Ingrid rapporterade kort om mötet med HRF Västra Götaland i 
Vänersborg 2021-11-13 där Förbundsordförande Mattias Lundeqam och 
Mattias Johansson, chef för Hälsa&Rehabilitering i VGR, talade och svarade 
på frågor. 

13. Agne, Eva och Ingrid nämnde Debattkvällen i Skövde 2021-11-15 med 
regionpolitiker från samtliga partier. HRFs frågor fick lite utrymme och Agne 
väckte tanken att ha en debattkväll bara för oss före valet. 

14. Agne meddelade vidare från olika möten/källor att vid telefonförsäljning måste 
ett skriftligt avtal skickas; att det finns en app som via sms förmedlar 
krisinformation (viktigt meddelande till allmänheten); att Förbundet utbildat 13 
st hörselinstruktörer varav fem från Skaraborg; att Förbundet skjutit på sitt 
100-årsfirande till 2022. 

15. Rapporter från föreningarna. 

Inga skriftliga rapporter hade inkommit men varje förening redogjorde muntligt för året som 
gått. De flesta hade under hösten kommit igång med aktiviteter igen och samtliga verkade ha 
kunnat upprätthålla sin batteriförsäljning. 

16 Övriga frågor. 
– Det finns planer på att ge ut ett Distriktsblad ett par gånger om året. Agne redogjorde för ett 
möjligt innehåll med information från distriktet och fasta sidor för varje lokalförening. Mötet 
beslöt arbeta för att ge ut första numret med inbjudan till den planerade distriktsträffen våren 
2022. Eva Löfquist Beglert kommer vara behjälplig vid utformningen av bladet och 
föreningarna uppmanades att skicka in ev. material till henne 
på eva.lofquistbeglert@gmail.comHans Algotsson från valberedningen varnade för att 
underlaget till förtroendevalda till Distriktets styrelse, AU, m.m. är sviktande. Föreningarna 
ombads ta upp frågan på sina lokala möten för att hitta medlemmar som är villiga att engagera 
sig. 
– Frågan om hur vi bäst värvar nya medlemmar diskuterades. Ett tips var att be att få 
informera på de olika pensionärsföreningarnas möten. Ett annat att öppna en FB 
sida. Diskussion uppstod om brister i det nya medlemsregistret, bl.a. svårigheten att registrera 
ny medlem utan att skriva in en e-postadress. Då många medlemmar saknar e-post får man 
lura systemet antingen genom att skriva en påhittad e-postadress eller sin egen, som man 
sedan raderar. Problemet har påtalats för Förbundet. 
– Frågan om bästa tiden för att förlägga styrelsemöten/medlemsmöten väcktes och 
diskuterades. De flesta föreningar har sina möten på förmiddagar eller tidig eftermiddag. 
Detta utesluter då yrkesverksamma hörselskadade att delta och engagera sig. 
-Agne tog upp frågan om Distriktets olika föreningar/intressegrupper och nämnde grupper för 
Mernièrs sjukdom, Tinnitus, yrkesverksamma, föräldrar, barn och ungdom. I Skaraborg finns 
140 hörselskadade skolungdomar och det är viktigt att nå dessa och kunna ge dem stöd. 
Någon föreslog att slå ihop föräldrar och ungdomsgrupperna. De uppräknade grupperna är nu 
antingen vilande eller utan aktivitet. Distriktet bör arbeta vidare med möjligheten att väcka liv 
i dessa grupper. 
–  Agne meddelade att Örebro beklagligt nog fått rätt i frågan om abonnemangsavgift på 
hörapparater; att Expressen nu efter påtryckningsarbete textar sina webbsändningar genom 
autotextning; att filter för att begränsa bakgrundsljud i TV finns. 



17. Mötet avslutades. 
Vid pennan                                                 Justeringsperson 
Eva Löfquist Beglert                                  Ingrid Nordquist 
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VARATRAKTEN:Eva Löfquist Beglert, Barbro Johansson valberedningen                     
 HJO/KARLSBORG: Barbro Widerström                                                                                   
SKÖVDE/TIBRO: Christina Hjelt, Gunilla Isaksson 
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